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JMO'dan YENİ YIL ve BAYRAM
ZİYARETLERİ

Oda Başkanımız Aydın Çelebi, II. Başkan İsmet
Cengiz ve Genel Sekreter Mutlu Gürler tarafından
meslektaşlarımızın yoğun olarak çalıştıkları Kaırmu
kurumlarına yeniyi! ve bayram ziyaretlerinde
bulunuldu.

08.01.2001 tarihinde MTA Genel Müdürü Ali
Kemal Işıker ziyaret edilerek MTA bünyesinde
görev alan meslektaşlarımızın çeşitli sorunları dile
getirilmiŞp özellikle arazi tazminatlarına yönelik
uygulamalar hakkında görüş alışverişinde
bulunulmuştur. Arazi tazminatlannın peşin
ödenmesinin ilk kez geçtiğimiz dönemlerde
uygulamaya- konduğunu ve devam edeceğini bildiren
Işıker teknik elemanlara yönelik düşündüğü
ekonomik iyileştirmeler için maiıye bakanlığı île
görüşmelerin devam" ettiğini belirtmiştir.

MTA-JMO ilişkilerine de değinen Işıker, JMO'nun
çalışmalarının yakından izleyeceğini ve Genel
müdürlük olarak hertürlü katkıyı yapmaya hazır
olduklarını bildirmiştir. MTA Genel Müdürlüğünün
JMO'nun özellikte bilimsel ve teknik etkinliklerinde
göstermiş olduğu ilgiye teşekkür eder oda
yöneticileri bu ilişkilerin önümüzdeki dönemlerde de
devam etmesinden mutluluk duyacaklannı
belirtmişlerdir.

9.01.2001 tarihinde oda başkanı Aydın Çelebi ile
ILBaşkan İsmet Cengiz Maden İşleri Genel Mudürû

Genel Müdürü Fahrettin Cevher*ve Genel Müdür
Yardımcısı Yaşar Suludere'yi ziyaret etmişlerdir.
Madencilik alanlannda jeoloji mühendisliğinin yeri
konusunda görüş alışverişinde bulunmuş,
.Madencilik sektörü üzerine karşılıklı düşünceler
belirtilmiştir.,

Oda başkanı Aydın Çelebi ve II.'Başkan İsmet
Cengiz 11.01,2001 tariflinde ETİ Holding Genel
Müdürü Dr. Ziya Gözler'e yen« yıl ve bayram
ziyaretinde bulunmuşlardır.

Görüşmede IMFnln ek niyet mektubu ile
özelleştirme kapsamına alınan Eti Holding ve Bor
Madenleri konusunda görüşler belirtilmiştir. Dr.
Gözler Bor Madenlerinin Anadolu'nun bir anlamda
petrolü olduğunu-, şu .andaki konumuyla Eti

, Holdingin dünya pazarındaki tekel rolün devam
etmesi gereğini ve yeni yatırımlarla da
desteklenmesi gerektiğini bildirilmiştir. Bor
madenlerinin stratejik önemini vurgulayan Gözlerbu
madenîm özelleştirilmesine karşı çıkmaya devem
edeceğini ve her platformda bunu savunacağını
belirtmiştir. Genelde Madencilik özelde de boriann
özelleştirilmesinin neo-liberal politikalarının bir
yansıması olduğuna dikkat çeken Oda Yönetim
Kurulu üyeleri Borların özelleştirilmesine karşı çıkan
Gözlerle, bu konuda ortaklaşmaktan duydukları
„memnuniyeti dile getirmişlerdir.

Devlet Bakanı Pmf. Dr. Şükrü Sina GÜREL Ziyareti

Bor madenlerinin özelleştirme kapsamına alınması
üzerine oluşturulan Madencilikte Özelleştirme Karşıtı
Platform temsilcileri, Etibanlk'ın bağlı bulunduğu Devlet
Bakanı Prof, Dr. Şükrü Sina GÜRELİ ziyaret ettiler.
Odamız adına Genel Sekreter Mutlu Gürlerin katıldığı
ziyarette,, Sayın Gürelin» bor madenlerinin özelleştir-
ilmesi karşısında almış olduğu tutumun desteklendiği ve
bu konuda platform olark kamuoyunu aydınlatmak/bil-
gilendirmek üzere her türlü katkıya hazırlıklı olunduğu
mesajı iletildi.,
Özelleştirmeden kaynaklı olumsuzfuklann Bor maden-
lerine indirgenebilecek özgün bir sorun olmaktan öte,

genel çerçevesi ile bakıldığında- geçmişten günümüze
yaşanan özelleştirmelerin de ne yazık ki emeği ite geçi-
nen ve toplumun büyük çoğunluğunu oluşturan kitlelere
hiçbir katkı sağlamadığı,, daha da ötesi, işten çıkar-
malarla, sendikalaştırmalarla daha derin sorunlara yol
açtığı belirtildi. Bu nedenlerle Türkiye'de oluşturulacak
bir karşı duruşun, daha büyük hedefleri de önüne koy-
ması gerektiğine dikkat çekildi.
Maden Mühendisleri Odası Başkanı Tevfik GüyagOler,
Yönetim Kurulu Üyesi Ertuğrul Işık ile Kimya
Mühendisleri Odası Yönetim Kurulu adlına Ayşegül
Kesedar ile ziyarette Madencilik iş koly çalışanları
adına KESK Maden-Sen Genel Başkanı Neşet Demirtaş

.. hassasiyetlerini ve kaygrlannı dile getirdi.
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